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Bemutatkozás 
1991. november 1én születtem Baján. Tanulmányaimat a Szent László Általános Művelődési                     
Központban végeztem, először felvételt az ELTE TTK Fizika alapszakra 2010ben nyertem.                     
Tanulmányaimat 2015 szeptembere óta ismét itt folytatom. 
 
Az ELTE TTK HÖK munkájában részt vettem fizika szakterületi koordinátorként (egy éven át),                         
később elnökként (egy éven át). Az Egyetemi Hallgatói Önkormányzatban rendezvényekért felelős                     
referensként dolgoztam (szintén egy éven át). Az ELTE TTK Hallgatói Alapítvány munkáját Ónódi                         
Ferenc László távozását és Hermán Dániel megválvasztását követően kezdtem megismerni, később a                       
Felügyelő Bizottság elnökeként lett komolyabb rálátásom a működésre. A Bizottságnak jelenleg is                       
tagja vagyok. Ezen túl az Alapítvány munkájában tevékenyen részt vettem mint állandó önkéntes, első                           
sorban a rendezvényszervezéssel kapcsolatos feladatok terén, továbbá HÖK elnökként Dukán András                     
Ferenc kuratóriumi elnök érdekérvényesítő munkáját igyekeztem segíteni az Egyetemen belül. 

Motiváció 
Bár az utóbbi években aktívan részt vettem az Alapítvány életében, ez alatt az idő alatt nem                               
gondolkodtam azon a lehetőségen, hogy pályázatot nyújtsak be a kuratóriumi elnöki pozícióra, vagy                         
kuratóriumi tagságra, annak ellenére sem, hogy Dukán András Ferenc határozott lemondási szándékát                       
többször is bejelentette és elsőre nem mutatkozott komoly érdeklődő. Ennek talán elsődleges oka az                           
volt, hogy úgy íttéltem meg a helyzetet, hogy jelenlegi szerepemben tudom leginkább segíteni az                           
Alapítvány és közvetve a HÖK életét. 
 
A jelenleg kialakult helyzetre való tekintettel azonban személyes megkeresés érkezett hozzám Hoksza                       
Zsolt HÖK elnök és Lukács Károly jelenleg megválasztott kuratóriumi titkár részéről, hogy                       
indulásom egy ideig tisztázhatná a helyzetet. 

Helyzetértékelés 
Bár Dukán Andárs Ferenc jó ideje jelezte lemondási szándékát számtalan fórumon, sajnos nem volt                           
zökkenőmentes átadásátvétel, először jelentkező híján, később sikertelen elnökválasztás               
következtében. A kialakult helyzetre vonatkozó jogszabályi hézagokat a Felügyelő Bizottság próbálta                     
orvosolni, ám a felmerülő lehetséges megoldások vagy gyakorlati szempontból problémásak, vagy                     
elvi szinten nemműködőképesek hosszabb távon. Éppen ezért, ez az állapot, amint az több fórumon is                               
hangsúlyozva lett többek által, valóban tarthatatlan. Olyan lehetőségek is felmerültek, amelyek                     



komolyan veszélyeztetnék az Alapítványt, ez mindenképpen elkerülendő. A helyzetet bonyolítja az                     
Alapító Okirat kérdése. Azonban azzal kapcsolatban, hogy az alapító és a jelenlegi vezetés mit kezd                             
ezekkel a kérdésekkel, mikor kerülnek tárgyalásra az alapítvány ügyei, mind az alapító okiratra, a                           
tisztségviselők és esetlegesen kurátorok (újra) megválasztása vonatkozóan, természetesen nem                 
kívánok határozott állást foglalni, elvárásokat lefektetni. Pályázatomat ezért küldöm be a legközelebbi                       
Küldöttgyűlést megelőzően. 

Az Alapítvány helyzete az Egyetemen 

ELTE TTK HÖK 
A TTK HÖK és a Hallgatói Alapítvány megítélésem szerint jó viszonyt ápol, egymás munkáját                           
megfelelőképpen tudják segíteni, az Alapítvány megfelelően szolgálja az alapító által meghatározott                     
célokat. Mondanom sem kell, az Alapítvány szempontjából mekkora fontossággal bír a HÖKkel                       
ápolt jó viszony, hiszen érdekeink javarészt közösek. Ugyanakkor az Alapítvány önálló entitás,                       
önálló döntésekkel és önálló felelősségel. Számos közös projektel rendelkezünk, nagy személyi                     
átfedéssel. Úgy vélem fontos közösen meghatározni azt a határt, mely kérdések tartoznak az                         
Alapítvány illetékeseinek és melyek a HÖK illetékeseinek hatáskörébe. Általánosítani teljes egészben                     
nem lehet, minden eset több szempontból is speciális, ugyanakkor konkrétumokat nélkülözve                     
mindkét véglet hátrányaival szembesültem már, amikor a HÖK által megbízottak önállóan                     
tevékenykedtek az Alapítvány nevében, és amikor az Alapítvány döntött olyan kérdésekben amiről                       
HÖK döntése szerencsésebb lett volna. Véleményem szerint a szerepkörök előzetes és részletes                       
tisztázása a további sikeres együttműködés kulcsa. 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 
Az Egyetemi Hallgatói Önkormányzat (ide értve természetesen a többi kari Hallgatói                     
Önkormányzatot) körében meglátásom alapján az Alapítvány megítélése megosztó. Bár                 
megszámlálhatatlan alkalommal volt az Alapítvány a HÖK segítségére, mégis sokak számára idegen                       
és a furcsa az Alapítvány HÖKökkel (kifejezetten a TTK HÖKkel) való együttműködése, ilyen                         
módon ez nem elítélhető elsőre. A bizalomért meg kell szolgálni, ezért dolgozott az Alapítvány                           
eddigi vezetése is, erre a továbbiakban is nagy hangsúlyt kell fektetni. 

Természettudományi Kar 
A Természettudományi Kar elismerését és talán bizalmát is sikerült erősíteni az utóbbi időben. Az                           
Alapítványnak nagy szüksége van a Természettudományi Kar támogatására és segítésére,                   
lehetőségeinkhez mérten mindent kötelességünk megtenni e támogatás kiérdemlésére, naív dolog azt                     
hinni, hogy ez alanyi jogon jár. Ennek kulcsa véleményem szerint többek között a Karon folyó                             
tudományos rendezvények, projektetk, tanulmányi versenyek stb. további, akár intenzívebb                 
támogatása  amely a Kar részéről egyébként is sokszor nehézkes , főként mivel ez alapítói cél is                                 
egyben. 
 

Eötvös Loránd Tudományegyetem 

Az Egyetemen az egész vezetési struktura hatalmas változáson ment át. Az Alapítvány és az                           
egyetemvezetés között több fronton is tárgyalások kezdődtek, startégiai fontosságú, hogy ebben az új                         



felállásban megfelelő helyet töltsön be az Alapítvány az Egyetem életében, mind a hallgatói                         
szolgáltatásokra, mind az érettségi előkészítőkre és minden további tevékenységünkre vonatkozóan. 

Gazdasági helyzet 
Az Alapítvány gazdasági helyzete folyamatos stabilizálódó állapotban van. A kintlévőségek                   
törtlesztésre kerültek, ez azonban nem jelenti azt, hogy teljesen megnyugodhatunk ezen a téren,                         
vélhetően a nyári időszak ismét nehézkesen fog alakulni. A kiadásokat fokozott fegyelemmel kell                         
koordinálni, ezen túl minden lehetőséget meg kell ragadni a bevételek első sorban támogatások és                           
pályázati források maximalizálására. 
 
Folyamatos próbálkozások voltak az elmúlt időszakban az adófeljaánlások növelésére, erre                   
vonatkozóan kampányok folytak az adott időszakokban. Ezek sikerességét a társadalmi                   
támogatottságra vonatkozó mérőszám is alátámasztotta, ugyanakkor ennek bővítésében és                 
intenzívebbé tételében komoly lehetőségeket látok. 

Az Alapítvány tevékenységéhez kapcsolódó elképzelések 

Pályázatok 
Az alapítvány pályázati tevékenysége a korábbi időszakban is intenzív volt, a jövőben is aktívan                           
szükséges folytatni a pályázati tevékenységet. Kiemelt jelentőségű a NEA szakmai, valamint                     
működési pályázatai. Mivel a vállalkozási tevékenység jelentős része (tekintve hogy elsődleges céljuk                       
a hallgatói igények kielégítése), profit termelésre jelen formájában kevéssé alkalmas, sok esetben                       
veszteséges is, az adófelajánlások mellett fontos bevételi forrás. 

Érettségi előkészítő 
Az érettségi előkészítők tekintetében együttműködés alakult ki az Egyetemen belül, ami előremutó és                         
fontos lépés volt. Ez azonban azzal járt, hogy a lehetőségeink némileg korlátozódtak. Ezzel együtt az                             
előkészítők tekintetében a legfontosabb feladatok a tanfolyamok színvonalának megtartása, a                   
szervezettség megtartása, az előkészítők kommunikációjának intenzívebbé tétele és a                 
teremhasználati kérdések teljeskörű tisztázása. 

Szolgáltatások 
Az olyan szolgáltatások, mint a fénymásolás és a diplomakötés a mutatkozó egyértelmű hallgatói                         
igényeket hivatott kielégíteni. Noha ebből nyereség nem származik, a szolgáltatásokat fent kell                       
tartani legalább addig, ameddig ez az igény meg nem szűnik. 

Civil összefogás, tudományos és kulturális élet támogatása 

Civil szervezetek 
 
Az ELTE TTKn szinte minden szakterület hallgatóinak szakmai, közéleti tevékenységét civil                     
szervezetek segítik elő. Ezek az egyesületek nagyban hozzájárulnak az adott szakterület hallgatóinak a                         



főként szakmai fejlődéséhez, előadások, versenyek és egyéb programok szervezésével, szakmai                   
közösségek kialakításával. Ugyan ez természetesen feladata az Alapítványnak is, viszont                   
semmiképpen sem konkurensként, hanem támogató és összefogó szerepkör vállalásával kell ehhez                     
hozzájárulni, mely irányú törekvések töretlenül zajlanak. Megfigyelhető azonban, hogy a szereplők                     
nem feltétlenül ismerik egymást tevékenységét, lehetőségeit, ami elengedhetetlen az eredményes                   
közös munkához, egymás támogatásához. A hangsúlyt a jövőben a tudatosságra helyezném,                     
fórumokat nyitnék a Karon működő civil szervezetk számára, serkenteném azt a folyamatot amely                         
során közösen lehetne az együttmökédesi lehetőségeket feltárni, az ebben rejlő lehetőségeket                     
kiaknázni. 

Szakmai programok 
A civil szervezetek összefogása mellett, a már meglévő, jól működő szakmai programok támogatása                         
is fontos, alapítói cél. Fontos kérdés azonban a támogtások módja. Reményeim szerint a korábbi                           
bekezdésben foglaltak elvezetnek oda, hogy megtaláljuk a legalkalmasabbakat. A forrásaink                   
ugyanakkor közel sem kimeríthetetlenek, sőt igen végesek. Éppen ezért nem szabad elmenni a                         
támogatások “ellenszolgáltatása” mellett sem. Optimális esetben minden olyan esemény és                   
kezdeményezés támogatása, amely a TTK polgárainak szól, a TTK polgárai számára az alapítvány                         
mélyebb megismerésével, munkájának pozitívabb megítélésével kell viszonzódjon. 

Kollégiumok 
A kampuszon túl a kollégiumok is otthont adnak számos olyan projektnek, amelyek támogatása az                           
Alapítvány célja, ráadásul az együttmökés kölcsönös előnyt jelenthet nekünk itt. Talán az                       
együttműködés itt a legkevésbé kiforott jelenleg, mindenképp elképzeléseim közé tartozik a                     
kollégiumok felé történő nyitás. 

Munkaszervezés 
Az Alapítvány állandó munkatársainak és önkénteseinek összehangolt, közös munkája nagyban                   
hozzásegítheti az Alapítványt a sikeres működéshez. A gazdasági ügyintézés, a pályázati tevékenység,                       
az oktatásszervezés és a fénymásolószalon üzemeltetése biztosított, ezen terület átalakítását nem                     
látnám indokoltnak, a jelenleg folyamatban lévő átszevrezésen túl. 
 
Az elmúlt időszak komoly eredményének tudható be, hogy az önkéntesek száma folyamatosan                       
gyarapodott. Elsősorban a rendezvényszervezés  és az alapítvány ügyvezetése  az önkéntesek által                         
ellátott fő tekékenység. Cél természetesen az önkéntesek számának növelése, akár állandó, akár                       
alkalmi önkéntesekről legyen szó. 

A közelmúlt projektjei 
Ide azért tartom fontosnak kitérni néhány gondolattal, mert ténylegesen új projektekről van szó, és                           
utólagos értékelésük megosztó. A nonprofit utazásszervezés sikeresnek ítélhető, a koncertszervezés                   
sikertelennek, ha röviden akarjuk összefoglalni az általános vélekedést. Fontosnak tartom ugyanakkor                     
itt is kijelenteni: a kezdeti próbálkozásokból nem szabad felületes vizsgálatot követően hosszútávú                       
következtetést levonni. Nem tervezem feltétlenül ennek okán utazások szervezésének                 
kezdeményezését, és véleményem szerint nem kell elvetni a koncertszervezés lehetőségét sem. 



Új projektek, szolgáltatások bővítése 
Nem gondolom, hogy a kuratóriumi elnöknek, vagy az erre a tisztségre pályázónak lenne feladata                           
ezeket kitalálni, legalábbis nem jobban, mint a kurátoroknak, a Küldöttgyűlés tagjainak vagy a TTK                           
bármely polgárának. 
 
Az alapítói céloknak megfelelően támogatni kell a Karon zajló tudományos, kulturális és sportéletet,                         
ezen túl, az igényeknek megfelelően, lehetőségeinkhez mérten érdemes lehet új projektek                     
megvalósításába belekezdeni, az Alapítvány szolgáltatásait bővíteni. Ami azonban kötelességünk,                 
hogy ezek az igények felszínre kerüljenek, tudomást szerezzünk róla. A nemrégiben lefolytatott                       
kérdőíveztetést nagyon jó iránynak tartom, viszont szükséges újabb fórumokat nyitni erre a célra,                         
és javítani a kommunikációt az Alapítvány és a TTK hallgatói között, melyre talán a legideálisabb                             
csatorna maga a Hallgatói Önkormányzat. 

Célok összefoglalása röviden 
Természetesen nem feltételezem, hogy bárki is kizárólag az utolsó, összefoglaló fejezetet olvasná át,                         
ennek ellenére fontosnak tartom kihangsúlyozni, hogy bár átfogó képet ad elképzeléseimről, nem                       
tekinthető választási programtervnek önmagában. 
 
Első és legfontosabb cél, mely egyben a mozivációm is, az Alapítvány jelenlegi, kissé kaotikus                           
helyzetének letisztázása, mind a HÖKön belül mind a cégbíróság felé. A Természettudományi Kar                         
Hallgatói Önkormányzattal továbbra is jó viszony elengedhetetlen, ugyanakkor számos tisztázandó                   
kérdésre kell figyelmet fordítani az eredményes közös munka érdekében. Az Egyetemi Hallgatói                       
Önkormányzat  és részönkormányzata, különös tekintettel a lágymányosi HÖKökre  bizalmát ki                       
kell érdemelni és meg kell őrizni, a HÖK segítésével, minőségi munkavégzéssel. A Karral keresni kell                             
az együttmőködési lehetőségeket, fontos a jó kapcsolat fenntartása. Az Egyetemen a vezetési struktura                         
átalakult, ennek sok következménye kezd kirajzolódni, megfelelően kell pozicionálni magunkat. Bár a                       
gazdasági helyzet már nem kétségbeejtő, minden lehetőséget meg kell ragadni a bevételek                       
maximalizálására, szigorú kontrol alatt kell tartani a kiadásokat. A jelenlegi tevékenységeinket                     
továbbra is a lehető legmagasabb színvonalon kell ellátni, az igényekhez alkalmazkodva új                       
tevékenységekbe kell belefogni. A civil szervezetekkel mélyíteni kell a kapcsolatot, lehetőséget adni                       
egymás tevékenységének alaposabb megismerésére, egymást támogató kezdeményezések             
megszületését kell elindítani. A szakmai programokat továbbra is a lehetőségekhez mérten szükséges                       
támogatni, a támogatásokat ki kell használni az Alapítvány megítélésének javítására és ismertségének                       
bővítésére. 

Zárszó 
Megválasztásom esetén minden erőmmel a fent felvázolt célok teljesítésre fogok törekedni, annak                       
ellenére, hogy a bevezetésben olvasható motiváció első olvasatra gyengének tűnhet. Az Alapítvány                       
tevékenysége széleskörű, általánosnak mondható a pozitív hallgatói megítélése és egy kiváló közösség                       
dolgozik benne. Ez sokak megfeszített, kemény munkájának köszönhető, amely munka eddigi                     
eredményét közös feladatunk nem veszni hagyni. Remélem mindenki meg fogja találni a lehetőséget,                         



hogy csatlakozhasson ehhez a feladathoz, és akár csak egyegy lépéssel is előbbre vigyen bennünket                           
azon az úton, amely a közös céljainkhoz vezet. 
 
Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat. Bármilyen kérdést, észrevételt örömmel fogadok                   
személyesen, telefonon vagy emailen. 
 
 
Baja, 2016. május 11. 

Béni Kornél 
kornelbeni@gmail.com 

06/209115913 
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